
 قهرمانی در جام حذفی برای استقلال 
تبدیل به یک هدف بزرگ برای جبران کابوس 
لیگ بیست و چهارم شده است. جام حذفی 
فوتبال یک قدم دیگر به شناخت قهرمان 
نزدیک شد. بازی های یک چهارم نهایی که 
جمعه هفته گذشته با انجام یک بازی آغاز 
شده بود، شنبه شب با برگزاری ۳ بازی باقی 
مانده به تمام رسید تا چهره ۴ تیم مرحله 
نیمه نهایی مشخص شود. حالا جام حذفی 
تنها ۲ قدم تا معرفی قهرمان فاصله دارد و 
به اوج حساسیت رسیده است.استقلال، 
گل گهر سیرجان، ملوان و صنعت نفت آبادان، 
تیم هایی هستند که راهی نیمه نهایی شده  تا 
قهرمان از بین یکی از این ۴ تیم معرفی شود. 
در مرحله نیمه نهایی، استقلال به مصاف 
صنعت نفت خواهد رفت و گل گهر با ملوان 
دیدار می کند کرد تا تکلیف فینالیست های 
فصل ۱۴۰۴-۱۴۰۳ جام حذفی مشخص شود. 
در گزارشی فراز و فرودهای مرحله یک چهارم 

را مرور کرده ایم.
 فرصت جام هشتم برای عبور از کابوس 

لیگ
جام حذفی برای استقلال تبدیل به یک 
میدان حیثیتی برای جبران فصل فاجعه بار در 
لیگ برتر شده است. آنها در فصل جاری لیگ 
برتر در حال زنده کردن خاطره هفتمین دوره 
لیگ در فصل ۸۷-۸۶ هستند، فصلی که آنها 
کار را با مرحوم ناصر حجازی آغاز و فیروز کریمی 
و قرار گرفتن در رده سیزدهم به پایان رساندند. 
حالا ۱۷ سال بعد، آبی ها در فاصله ۳ هفته تا 
پایان لیگ با ۳۰ امتیاز در رده یازدهم هستند 
و بیش از ۲ ماه از آخرین بردشان در لیگ 
می گذرد و در ۷ بازی اخیر با ثبت ۴ مساوی و ۳ 
باخت نتوانسته اند در لیگ رنگ برد را ببیند.
در چنین شرایطی جام حذفی برای آبی پوشان 
فرصتی برای احیای حیثیت از دست رفته 
بود. آنها شنبه در مرحله یک چهارم نهایی 
در اولین بازی که مجتبی جباری به عنوان 
هفتمین مربی در این فصل روی نیمکت این 
تیم می  نشست، برابر پیکان دسته اولی با یک 
پنالتی به پیروزی رسیدند تا راهی نیمه نهایی 
شوند. این اولین برد آبی پوشان پس از ۵ 
مساوی و ۴ باخت در تمام رقابت ها ) لیگ برتر 

و لیگ نخبگان( بود. آخرین برد استقلال به 
بازی با نساجی در هفته بیستم لیگ و در روز 
۴ اسفند سال گذشته برمی گشت. برد مقابل 
پیکان باعث شد تا آنها پس از ۲ ماه به جاده 
برد برگردند. حالا آبی ها این فرصت را دارند تا با 
، فصل کابوس وارشان را  کسب ۲ پیروزی دیگر
با یک جام، شیرین به پایان برسانند.استقلال 
با ۷ قهرمانی در کنار پرسپولیس پرافتخارترین 
تیم جام حذفی است و به نظر می رسد این تیم 
با توجه به حذف سپاهان، شانسش برای بالا 
بردن جام قهرمانی بالاتر رفته است. آخرین 
قهرمانی استقلال در جام حذفی به فصل 
۹۷-۹۶ برمی گردد. استقلالی  ها ۱۳ اردیبهشت 
۹۷، تیم خونه به خونه بابل را در خرمشهر 
یک بر صفر شکست دادند تا هفتمین جام 
بالای سر  را در مسابقات حذفی  قهرمانی 
ببرند.حالا آنها پس از ۷ سال دوباره به ۲ قدمی 
جام رسیده  اند و این فرصت را دارند تا در این 
کامی لیگ را جبران کنند و با کسب  مسابقات نا
به  از پرسپولیس  بالاتر  هشتمین قهرمانی 

تنهایی پرافتخارترین تیم جام حذفی شوند.
 مدافع عنوان قهرمانی جا زد

نوسان های سپاهان هم در لیگ و هم جام 
حذفی کار دست این تیم داده تا آنها شانسی 
برای رسیدن به جام نداشته باشند و فصل 
کنند.  را به احتمال زیاد دست خالی تمام 
آنها در پایان هفته گذشته و اول این هفته، 
در عرض ۲۴ ساعت هم امیدهایشان برای 

رسیدن به جام در لیگ برتر به کمترین حد 
ممکن رسید و هم از مسابقات حذفی در 
مرحله یک چهارم کنار رفتند تا شانسی در 
این بازی ها هم برای قهرمانی نداشته باشند.
کتور صدرنشین در یک بازی  جمعه شب، ترا
معوقه از هفته ۲۲، برابر فولاد در اهواز به 
پیروزی رسید تا اختلاف این تیم در صدر با 
سپاهان که رده دوم جدول را در اختیار دارد در 
فاصله ۳ هفته تا پایان لیگ به ۵ امتیاز افزایش 
پیدا کند و شانس های زردپوشان اصفهانی 
کمرنگ تر از قبل شود. سپاهانی ها به یک 
معجزه برای بالا بردن جام قهرمانی در شامگاه 
۲۵ اردیبهشت در پایان هفته سی ام و پایانی 
لیگ احتیاج دارند.۲۴ ساعت بعد و روز شنبه 
سپاهان در انزلی برابر ملوان در یک چهارم 
نهایی جام حذفی در ضربات پنالتی شکست 
خورد تا هم از این مسابقات کنار برود و هم 
دومین ضربه را در عرض ۲۴ ساعت بخورد. 
گذشته با پیروزی برابر مس  که فصل  آنها 
رفسنجان، پنجمین عنوان قهرمانی شان را در 
جام حذفی به دست آورده بودند، به عنوان 
دومین تیم پرافتخار این مسابقات و مدافع 
عنوان قهرمانی، خداحافظی زودهنگامی در 
فصل جاری داشتند تا یکی از شانس های 
مهم قهرمانی جام حذفی از مرحله یک چهارم 
بالاتر نیاید.حالا پاتریس کارترون فرانسوی و 
گردانش باید رویاهایشان را در فصل آینده  شا

پیگیری کنند.

کامی  تکمیل شدن پازل نا
جام حذفی برای هواداران نساجی یک 
کورسوی امید بود. تیمی که در لیگ برتر با ۲۱ 
امتیاز و قرار گرفتن در رده چهاردهم، به سقوط 
و بازگشت به دسته اول پس از ۷ سال نزدیک تر 
از هر زمانی است. آنها که سال ۹۷ با قهرمانی 
در لیگ دسته اول برای اولین بار به لیگ برتر 
صعود کردند. بر خلاف سال های گذشته که 
تا پای سقوط می رفتند، به نظر می رسد این 
بار یک ماموریت غیرممکن برای ماندن در 
لیگ برتر پیش رو دارند. آنها ۶ امتیاز در فاصله 
سه بازی تا پایان لیگ با منطقه امن جدول 
فاصله دارند و تنها یک معجزه آنها را در لیگ 
برتر ماندنی خواهد کرد.در چنین شرایطی جام 
حذفی برای هواداران قائمشهری یک فرصت 
گردان  برای اعاده حیثیت بود. با این حال شا
کت الهامی، پس از برد مس شهربابک  سا
قبلی(،  دوره  رفسنجان)فینالیست  مس  و 
در مرحله یک  چهارم روز شنبه برابر گل گهر 
سیرجان همان روند لیگ را در پیش گرفتند. 
آنها در خانه مغلوب حریف سیرجانی شان 
کنار رفتن  کابوس وارشان با  شدند تا فصل 
از جام حذفی کامل شود و خبری از معجزه 

نباشد.
 مهمان ناخوانده

مهمان ناخوانده نیمه نهایی جام حذفی، 
آبادانی ها هستند، آنها سال گذشته پس از 
یک فصل بحرانی و بعد از ۸ سال و با قرار گرفتن 
در رده شانزدهم و آخر جدول لیگ بیست و 
سوم، با لیگ برتر خداحافظی و به دسته اول 
گران خونگرم  کردند تا جای تماشا سقوط 
آبادانی در فصل جاری لیگ برتر خالی باشد.
البته صنعت نفت فصل جاری دسته اول با 
فراز کمالوند مدعی صعود نشان داده و با ۵۲ 
امتیاز تیم پنجم است. آبادانی ها در فاصله ۴ 
هفته تا پایان این مسابقات با توجه به اختلاف 
تنها ۲ امتیازی با تیم دوم جدول، این شانس 
را دارند که برای بازگشت به لیگ برتر همچنان 
تلاش کنند و پس از فجرسپاسی صدرنشین 
که صعودش در آستانه قطعی شدن است، به 
عنوان تیم دوم به لیگ برتر برگردد. هر چند آنها 
رقبایی سرسختی مانند پیکان، آریو اسلامشهر 

و سایپا دارند.
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به جامانده از یک  چهارم جام حذفی؛

فرش قرمز برای جام هشتم استقلال

گفتوگو

 رئیس فدراسیون فوتبال خبر داد که از 
این به بعد دیگر هیچگونه بلیت فروشی 
کاغذی انجام نخواهد شد.  مهدی تاج، 
رئیس فدراسیون فوتبال، پس از نشست 
ستاد عالی ساماندهی وضعیت فرهنگی 
که  برتر  لیگ  باشگاه های  هواداری  و 
امروز در محل وزارت ورزش و جوانان و 
به ریاست احمد دنیامالی وزیر ورزش 
برگزار شد، اظهار داشت: این جلسه به 
ابتکار فدراسیون فوتبال برگزار شد و در 
آن استانداران استان های دارای باشگاه 
لیگ برتری، مدیران کل و مدیران عامل 
باشگاه ها حضور داشتند تا درباره مسائل 
هواداری و ایجاد الزامات جدید تبادل 
گر فرآیند فروش  نظر شود. تاج ادامه داد: ا
بلیت به صورت الکترونیکی پیاده سازی 
صندلی های  روی  گران  تماشا نشود، 
مشخص شده ننشینند یا دوربین های 
چهره زن برای رصد تخلفات نصب نشود، 
ممکن است مجبور شویم در نحوه برگزاری 
برای  کنیم. سامانه هدا  بازنگری  لیگ 
گران راه اندازی شده  ثبت کد ملی تماشا
و از این پس بلیت کاغذی حذف خواهد 
شد. افراد با کارت ملی خود وارد ورزشگاه 
کثر برای پنج  می شوند و می توانند حدا
کد  اینکه  بر  مشروط  بخرند،  بلیت  نفر 
ملی همه ثبت شده باشد. این سیستم 
به ما امکان می دهد نظارت دقیقی بر 
اتفاقات داخل ورزشگاه داشته باشیم. 
وقتی  افزود:  فوتبال  فدراسیون  رئیس 
۳۰ هزار نفر است  ظرفیت فروش بلیت 
اما ۷۰ هزار نفر وارد ورزشگاه می شوند، 
که مشکلاتی ایجاد شود.  طبیعی است 
باید ورزشگاه ها به گونه ای طراحی شوند 
که در مدت ۱۲ دقیقه تخلیه شوند و هر 
گر دقیقاً روی صندلی خود بنشیند.  تماشا
تاج خاطرنشان کرد: قراردادهایی با ثبت 
احوال منعقد شده و کانون های هواداری 
باشگاه ها نیز باید لباس های مخصوص 
بپوشند. باشگاه ها که میلیاردها تومان 
هزینه می کنند، باید بخشی از منابع خود را 
صرف آموزش و ساماندهی هواداران شان 
گر باشگاهی نتواند شرایط مدنظر  کنند. ا
را فراهم کند، ممکن است مجبور شود 
گر  تماشا حضور  بدون  را   بازی هایش 

برگزار کند. 

تاج: 
دیگر بلیت کاغذی 

کوتاهوجود نخواهد داشت
۳ خارجی استقلال رفتنی شدند!

به نظر می رسد ۳ بازیکن خارجی استقلال با پایان فصل 
کارشان در این باشگاه به پایان می رسد. عملکرد ضعیف 
جوئل کوجو، رافائل سیلوا و مسعود جمعه این گمانه زنی را 
ایجاد کرده که با پایان فصل این بازیکنان نام شان در لیست 
مازاد قرار می گیرد. البته هنوز مدیران استقلال اقدامی برای 
لیست مازاد نکرده اند ولی اینطور به نظر می رسد با پایان 
فصل بازیکنانی مثل کوجو، سیلوا و مسعود جمعه با این 
تیم خداحافظی خواهند کرد و باید دنبال تیم جدید باشند. 
سیلوا که در بازگشت به استقلال عملکرد قابل قبولی نداشت، 
کتیکی  به ویژه در خط دفاعی با کندی حرکات و اشتباهات تا
مواجه بود و تمایلی به ادامه همکاری با او وجود ندارد. نظر 
می رسد رافائل سیلوا، جوئل کوجو و مسعود جمعه در پایان 
فصل از استقلال جدا خواهند شد. این تصمیم بیشتر به 
دلیل عملکرد ضعیف و نیاز به نوسازی ترکیب است. با این 
حال، باشگاه هنوز به صورت رسمی لیست مازاد را اعلام نکرده 
، تغییرات نهایی  و احتمالاً پس از پایان رقابت های لیگ برتر
اعمال خواهد شد. هواداران استقلال امیدوارند که با خروج 
کارآمد و جذب چهره های جدید، تیم در فصل  بازیکنان نا

آینده عملکرد بهتری داشته باشد. 
 

خداحافظی کارلتو از رئال مادرید
رسانه relevo اسپانیا از جدایی کارلو آنچلوتی در پایان فصل 
گزینه موقت و دائمی جانشینی او خبر داد.  کارلو آنچلوتی پس 
از شکست رئال مادرید در فینال کوپا دل ری به بازیکنانش اعلام 
کرد تنها تا پایان فصل در سمتش باقی خواهد ماند. مدیریت 
باشگاه مادریدی قصد دارد پس از آخرین بازی لیگ مقابل 
رئال سوسیداد رسما پایان همکاری با این مربی ایتالیایی را 
اعلام کند. این آخرین مسابقه تیم مادریدی قبل از تعطیلات 
تابستانی نخواهد بود؛ چرا که رئال قرار است برای جام جهانی 
گو  باشگاه ها راهی آمریکا شود. بر اساس اعلام رلوو، سانتیا
انتینی که در حال حاضر به عنوان  هرنان سولاری، مربی آرژ

مدیر فوتبالی باشگاه فعالیت می کند، قرار 
است هدایت رئال را بر عهده بگیرد. در 
واقع او به عنوان مربی موقت فعالیت 

خواهد کرد و در ادامه ژابی آلونسو، که 
در حال حاضر در بایر لورکوزن مشغول 

به کار است، هدایت کهکشانی ها 
عهده  بعد  فصل  برای  را 

سولاری  گرفت.  خواهد 
سابقه بازی و همچنین 

رئال  در  مربیگری 
مادرید را دارد. 

 

شــهرستان
 

 
گــــزارش

 توزیع اسناد مالکیت 
درروستای تربرلابیشه 

- همزمان با فرا رسیدن سالروز تأسیس بنیاد  شیراز
مسکن انقلاب اسلامی و آغاز دهه حساب ۱۰۰ حضرت 
روستایی  مالکیت  اسناد  توزیع  خمینی)ره(  امام 
درروستای تربرلابیشه شهرستان شیراز آغاز شد.به 
گزارش روابط عمومی بنیاد مسکن انقلاب اسلامی 
استان فارس ، این مراسم حضور علی جعفری معاون 
فنی و اجرایی بنیاد مسکن انقلاب اسلامی شیراز و 
،اعضای شورا ی  و دهیار  بنیادمسکن  کارشناسان 
اسلامی روستا واهالی روستا برگزار شد.مهندس جعفری 
معاونت فنی و اجرایی بنیادمسکن انقلاب اسلامی 
شیراز ضمن تبریک فرارسیدن سالروز تأسیس بنیاد 
مسکن انقلاب اسلامی ،بنیادمسکن انقلاب اسلامی 
رانهادی مقدس ومزین به نام حضرت امام خمینی)ره(
ک شیراز و همچنین  دانست و از اداراه ثبت اسناد واملا
دهیار و شورای اسلامی روستا در همکاری جهت صدور 
کید  اسناد مالکیت روستایی تشکر کرد.جعفری با تأ
بر اهمیت صدور اسناد مالکیت روستایی، این اقدام 
را به عنوان یکی از ارکان اساسی در تثبیت مالکیت و 
قانونمند شدن معاملات در مناطق روستایی معرفی 
کرد.وی بیان داشت که اعطای این اسناد نه تنها به 
کنان روستاها اطمینان خاطر می دهد، بلکه به  سا
رونق اقتصادی و معیشتی در این مناطق نیز کمک 
که  شایانی می کند.معاون بنیاد مسکن شیراز افزود 
خواهند  قادر  روستاییان  مالکیت،  سند  داشتن  با 
کنند و از  بود تا به راحتی در معاملات ملکی شرکت 
تسهیلات بانکی بهره مند شوند. این موضوع به افزایش 
سرمایه گذاری و توسعه زیرساخت ها در روستاها منجر 
خواهد شد.جعفری همچنین اشاره کرد که صدور اسناد 
مالکیت می تواند به بهبود شرایط اجتماعی و اقتصادی 
کنان روستاها کمک کند و زمینه ساز توسعه پایدار  سا
کید کرد که این  در این مناطق باشد.این مسوول تأ
اقدامات نیازمند همکاری و همیاری تمامی نهادها و 
دستگاه های مرتبط است تا بتوان به اهداف مورد نظر 
در راستای توسعه و پیشرفت روستاها دست یافت.در 
پایان مراسم توزیع اسناد مالکیت روستایی بین اهالی 

انجام شد.

 : استاندار البرز

 ارزیابی عملکرد شورای ششم مثبت بوده است
کوتــــاه

 البرز - نماینده عالی دولت در استان 
البرز از عملکرد مثبت شورای اسلامی شهر 
ج در مسیر توسعه و پیشرفت شهری  کر
قدردانی کرد و اظهار داشت: شوراهای شهر 
باید با مسئولیت های بیشتر و اختیارات 
کامل، در مسیر قانون گذاری و نظارت در 
حوزه شهری گام بردارند. مجتبی عبدا...ی 
در دیدار با اعضای شورای اسلامی شهر 
ج به مناسبت روز ملی شوراها با تبریک  کر
این روز به تمامی اعضای شوراها، آغاز 
کارگر و روز  ، روز  کرامت، روز دختر هفته 
معلم را نیز تبریک گفت. مجتبی عبداللهی، 
شهر  اسلامی  شورای  مثبت  عملکرد  از 
ج در مسیر توسعه و پیشرفت شهری  کر
قدردانی کرد و اظهار داشت: شوراهای شهر 
باید با مسئولیت های بیشتر و اختیارات 
و نظارت  قانون گذاری  کامل، در مسیر 
در حوزه شهری گام بردارند. وی با ابراز 
خرسندی از عملکرد شورا، تصریح کرد: خدا 
کرم که مجدداً توفیق حضور در جمع  را شا
صمیمی و خدوم اعضای شورای اسلامی 
شهر کرج و مدیران پرتلاش شهرداری کرج 
را یافتم. عبدا...ی همچنین با تسلیت 
افزود:  هرمزگان،  استان  گوار  نا حادثه 
ج با ایفای درست  شورای اسلامی شهر کر

وظایف خود در حوزه های قانون گذاری 
و نظارت بر عملکرد شهرداری، توانسته 
شهری  توسعه  در  مؤثری  نقش  است 
تحقق  در  را  صحیحی  مسیر  و  کند  ایفا 

اهداف شوراها طی کند. وی با بیان اینکه 
شوراهای اسلامی شهرها باید شوراهای 
شهر باشند نه شوراهای شهرداری، تصریح 
ج در  کر کرد: خوشبختانه شورای ششم 

گام های مهمی برداشته و با  این مسیر 
پذیرش مسئولیت های گسترده، به نیابت 
از سایر دستگاه ها، ماموریت های اجرایی 
و پیگیری های شهری را به خوبی به انجام 
می رساند. استاندار البرز بیان کرد: با توجه 
به تصمیم مجلس شورای اسلامی، دوره 
کنون  خدمت شورای ششم تمدید شد و ا
فرصت ارزشمندی فراهم شده است تا 
پروژه های نیمه تمام با سرعت، جدیت و 
روحیه جهادی تکمیل شود و کارنامه ای 
بر  شورا  این  از  تحسین  درخور  و  پربار 
جای بماند. عبدا...ی بر ضرورت توجه 
ویژه به حوزه های فرهنگی، اجتماعی و 
همچنین سرمایه گذاری شهری در سال 
و  کرد  کید  تا تولید  برای  سرمایه گذاری 
ج و شورای اسلامی  کر گفت: شهرداری 
سال،  شعار  تحقق  مسیر  در  باید  شهر 
زمینه های رونق اقتصادی در محلات و 
جذب سرمایه گذاری را فراهم کنند. وی 
تلاش های  از  قدردانی  ضمن  پایان  در 
اعضای شورای اسلامی شهر کرج و مدیران 
شهرداری، بر لزوم حفظ وحدت، همدلی و 
هم افزایی در مسیر خدمت به مردم شریف 
کید کرد و برای همگان  کرج و استان البرز تا

آرزوی توفیق روزافزون نمود. 

  کشف دو مزرعه غیرمجاز 
استخراج رمز ارز 

بازرسی های  و  اقدامات نظارتی  در پی   - اصفهان   
هدفمند، دو مزرعه غیرمجاز استخراج رمز ارز در دو کارگاه 
صنعتی شهرک صنعتی دولت آباد از توابع استان اصفهان 
شناسایی و جمع آوری شد. در این عملیات، ۳۷ دستگاه 
ماینر غیرمجاز که به طور فعال مشغول استخراج رمز ارز 
اولیه نشان  گردید.بررسی های  کشف و توقیف  بودند، 
می دهد این واحدها بدون اخذ مجوز قانونی، از برق صنعتی 
یارانه ای برای استخراج رمز ارز استفاده کرده بودند که علاوه 
بر خسارت به شبکه برق، به تشدید مصرف غیرمجاز انرژی و 
اختلال در تامین برق صنایع منطقه منجر شده بود.محمد 
مرادی، مدیرعامل شرکت توزیع برق استان  اصفهان اعلام 
کرد: با هرگونه سوءاستفاده از منابع انرژی و فعالیت های 
غیرقانونی در حوزه رمز ارزها قاطعانه برخورد خواهد شد. 
همچنین، پرونده تخلفات این دو کارگاه برای طی مراحل 
است.استفاده  شده  ارجاع  ذی ربط  مراجع  به  قانونی 
غیرمجاز از برق، نه تنها هزینه های سنگینی بر شبکه تحمیل 
می کند، بلکه تهدیدی جدی برای پایداری تامین برق 

بخصوص در فصل های پرمصرف به شمار می رود.
 

بزرگداشت مقام معلم در ملایر
ملایر -  مدیر آموزش و پرورش ملایر از اجرای مجموعه ای 
از برنامه های فرهنگی، آموزشی و تکریمی همزمان با هفته 
بزرگداشت مقام معلم خبر داد و گفت: با توجه به فرارسیدن 
هفته بزرگداشت مقام معلم، برنامه های متنوعی با هدف 
تجلیل از زحمات معلمان، ترویج فرهنگ قدردانی و تقویت 
ارزش های فرهنگی در سطح شهرستان اجرا می شود. 
کبر فراهانی دوشنبه ۸ اردیبهشت در جمع خبرنگاران،  ا
یکی از این برنامه ها را غبارروبی گلزار مطهر شهدا دانست 
و افزود: این اقدام در راستای زنده نگه داشتن یاد و خاطره 
شهدا صورت می گیرد. مدیر آموزش و پرورش ملایر با اشاره 
به فعالیت های گسترده فرهنگی و آموزشی در مدارس، 
اظهارکرد: گزارش دستاوردها و فعالیت های فرهنگی مدارس 
باید با همکاری نهادهای مختلف در معرض دید عموم 
قرار گیرد تا از زحمات همکاران فرهنگی به درستی قدردانی 
شود. وی ادامه داد: دیدار با خانواده های معظم شهدای 
فرهنگی، تجلیل از پیشکسوتان تعلیم و تربیت، و تقدیر از 
معلمان در مدارس از جمله برنامه هایی است که در طول 
هفته معلم اجرا می شود.این مقام مسئول با بیان اینکه در 
روز دوازدهم اردیبهشت ، با هماهنگی ستاد نماز جمعه، 
میز خدمت آموزش و پرورش در محل مصلی برپا می شود، 
گفت: معلمی یکی از مهم ترین و تاثیرگذارترین حرفه ها 
در هر جامعه ای است، نقش معلم فراتر از تدریس صرف 
بوده و شامل تربیت و پرورش نسل های آینده، شکل دهی 
به ارزش ها و اخلاقیات، و ایجاد انگیزه و الهام بخشی در 

دانش آموزان می شود.

گذاری  گفته شهردار مریوان، وا کردستان - به    
مدیریت دریاچه زریوار به شهرداری مریوان، به عنوان 
یک اقدام مثبت و تحول آفرین در راستای احیا و توسعه 
کشور به شمار  کوسیستم آبی در غرب  پایدار این ا

می رود. 
 دانیال فتاحی، دوشنبه )۸ اردیبهشت(در جلسه 
بررسی مدیریت تالاب زریوار که در شهرستان مریوان 
برگزار شد، از تصویب توافقنامه ای میان اداره کل محیط 
زیست استان کردستان و شهرداری مریوان خبر داد و 
اظهار کرد که این توافقنامه، به منظور بهبود وضعیت 
کنونی دریاچه و تقویت جایگاه آن به عنوان یک مقصد 

گردشگری بین المللی صورت گرفت. 
یک  عنوان  به  زریوار  دریاچه  افزود:  وی   
نقص  نظیر  چالش هایی  با  حفاظت شده،  منطقه 
زیرساخت های گردشگری، آلودگی آب و کاهش منابع 

آبی مواجه است و بر اساس این توافق، شهرداری 
مریوان متعهد شد تا با همکاری سازمان های مربوطه، 

برنامه هایی برای حل مسائل زیست محیطی و مدیریتی 
طراحی و اجرایی کند. 

گذاری را فرصتی    شهردار مریوان بیان کرد: این وا
استثنایی برای نجات دریاچه و بهبود وضعیت آن 
کسازی،  پا برای  برنامه هایی  کرد:  کید  تا و  دانست 
لایروبی و ایجاد زیرساخت های گردشگری با رعایت 

استانداردهای زیست محیطی عملی خواهد شد. 
ح های پیشنهادی    فتاحی ادامه داد: از جمله طر
می توان به لایروبی، احداث مسیرهای دوچرخه سواری 

کولوژیک اشاره کرد.  و توسعه هتل های ا
 وی خاطرنشان کرد: چشم انداز ۵ ساله این اقدام 
می تواند زریوار را به الگوی ملی مدیریت محیط زیست و 
گردشگری تبدیل کند و در نهایت، گام مهمی در راستای 
تحقق اهداف سند چشم انداز ۱۴۰۴ و توسعه متوازن 

منطقه ای به شمار اید.

 شهردار مریوان مطرح کرد: 

واگذاری مدیریت دریاچه زریوار به شهرداری فرصتی برای نجات تالاب 


